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ZAPYTANIE 

Mińsk Mazowiecki, dnia 6 czerwca 2025 roku 

Pan 
Marcin Jakubowski 
Burmistrz Miasta 
Mińsk Mazowiecki 
ul. Konstytucji 3 Maja 1 
05-300 Mińsk Mazowiecki 

za pośrednictwem 

Pani 
Barbary Redy 
Przewodniczącej Rady Miasta 
Mińsk Mazowiecki 
ul. Konstytucji 3 Maja 1 
05-300 Mińsk Mazowiecki 

w sprawie działań podjętych w związku z wycięciem przez Inwestora prywatnego drzew objętych 

szczególną ochroną w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 

~~ok> }1~ P0vvte lsGtrwdS-fr?u. ~ 
Działając na podstawie art. 24 ust 3, 5 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 

w związku z § 66 ust 1 i 2 statutu Miasta Mińsk Mazowiecki, stanowiącego załącznik do uchwały 

nr XXIV/190/12 Rady Miasta Mińsk Mazowiecki z dnia 29 października 2012 roku, zwracam się do Pana 

Burmistrza z zapytaniem w następującej sprawie: 

W dniu 27 marca 2025 roku na terenie budowy zlokalizowanym w rejonie dawnego kina „Bałtyk", przy 

skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego oraz Wyszyńskiego, doszło do wycinki porastających ten teren drzew, 

o czym poinformował mnie jeden z mieszkańców, przesyłając materiał fotograficzny dokumentujący 

przedmiotowe zdarzenie. Ponieważ na wspomnianym terenie realizowane są inwestycje deweloperskie 

dwóch Inwestorów, trudno jest mi na podstawie otrzymanych zdjęć jednoznacznie wskazać, na której 

z prowadzonych budów nastąpiła w/w wycinka. Jednakże wiele wskazuje na to, że sprawa dotyczy 

drzew, które zostały objęte ochroną ustaleniami planu miejscowego na mocy uchwały nr Xl.94.2025 

Rady Miasta Mińsk Mazowiecki z dnia 27 stycznia 2025 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Mińsk Mazowiecki - Obszary Centrum: A, B, C, D, E. 

Wobec powyższego, zwracam się do Pana Burmistrza z zapytaniem, czy w przedmiotowej sprawie 

zostało wszczęte postępowanie administracyjne mające na celu ustalenie faktycznego zakresu 

dokonanej przez Dewelopera wycinki drzew oraz ewentualne nałożenie kar na Inwestora? 


